



Referat af GOG Håndbold bestyrelsesmøde

tirsdag d. 08. april klokken 18:00

Deltagere: Søren Kuhr Nielsen, Jesper Ankersø Madsen, Vivi Kildelund, Anne-Mette Oldelund Nydam, Malene Lauridsen, Trine Nielsen, Jens Brandt og Kenneth Littau.

Afbud: Jonas Dyhr og Ida Eskildsen.

PKT. 1 Velkomst

- Velkomst
- Spisning

PKT. 2 Nyt fra formanden

- Workshop med Claus Hansen – Tidligt klubskifte
Jens, Søren, Stump, Tændstik deltog. Ca. 50 deltagere fra hele Fyn og flere sportsgrene. Der kommer en opsamling. Et stort problem med centralisering for tidligt.
- Referat fra møde med Kasper Jørgensen vedr. punkter fra sidste bestyrelsesmøde
 - Kortbane hal 1
 - *OK fra GOG Sport til at etablere kortbane - GOG Håndbold løber med opgaven. Søren Kildelund indhenter priser på arbejdet, så vi kan søge fonde. Anne-Mette vil gerne deltage i ansøgningsprocessen til fondene.*
 - Cafeteria
 - *Kasper snakker med Anette. Nyt setup / situation efter Arenaens åbning.*
 - Bergholt sponsor GOG CUP
 - *Har forsøgt at gå videre med Bergholt som sponsor. De kan ikke lægge flere penge hernede, så der søges andre muligheder, især i det kendte netværk. De mest markante partnere får buddet.*
 - Arena booking GOG CUP
 - *Sandra booker. Der er betaling. Træninger afholdes fortsat i Gudme.*
 - Gult hjørne
 - *Kan vi lave noget med de kommende lokale U17/U19 og seriehold?*
 - *Kasper fjerner sæder til den nye sæson. Det fungerede fint den ene kamp, hvor der var mange i Gult Hjørne, og de stod nede på tribunen.*
 - Brug af Loungen
 - *Kan vi lave det til et fællesrum i det første samt mødelokale?*
 - *GOG Håndbold laver et oplæg på en mulig løsning. Noget med mødelokale i det lille afsnit og noget mere opholdsagtigt i det store afsnit.*



- *Der søges midler til møbler/inventar.*
- *Udlejning står GOG Sport for.*
- Talentsponsorater spillersæt
 - *Vi skal sørge for, at vi gør det samme på drenge og pigesiden.*
- Frivillige i Arenaen
 - *Kan der laves en kalender med opgaver der sendes til Stine Eden med andre events end ligakampene. Stine som tovholder. Kan evt. gøre brug af kontakter i bl.a. Frivillig Facebook-gruppen.*
- GOG mails:
 - *Kasper trækker en liste – måske er der tidligere GOG mails, der kan slettes? Koster ca. 1.000 kr. pr. licens. Er det en dyrere løsning/pakke, end der er behov for?*

PKT. 3 Indkommende forslag/information fra udvalg

Forretnings/økonomiudvalget

- Status: Økonomi ikke gennemgået denne gang, det gjorde vi sidst.
Kommentar til ref. (Kenneth): Kontingenter stort set inddrevet (mangler vist pt. 4 medlemmer), og der er søgt medlemstilskud ved kommunen.
- *Har vi en bestyrelsesansvarsforsikring? Forsikring for ansatte? Forretningsudvalget kigger på det.*

Sponsor/indtjeningsudvalget

- Status på igangværende
- Ung puls puljen - [Ung puls-puljen | Nordea-fonden](#)
- Søgning til kortbane – DGI, DH, Spar Nord fonden?
- andet

Tøjudvalget

- Status
Nye tøjpakker på vej. Annonceres efter 14. maj.
Store byttedag 14. maj - der må meget gerne afleveres før, da Malene skal have klaret nye bestillinger til næste sæson senest 23. maj.

Sportsudvalget u17 – senior

- Status på trænerpåsætning
Meget langt, er kun mindre huller i kabalen. Begynder at melde det ud meget snart.
- Træneruddannelser – *Christian P, Mikkel Møller, Simon Stump, Mikkel Voigt*
- Skiftedag/sommertræningsplan
Udarbejdelse af sommertræningsplan pågår, når Stump er hjemme fra rejse.



- Gennemgang af talentstrategi

Sportsudvalget mini – u15

- Frederik Kirkedal afholder workshop for trænere d. 28/4 – hvordan får vi flere med?
- Påkestævner:
*GOG's Venner betaler busser til stævner, man kommer selv hjem.
SoMe: Husk at takke GOG's Venner, evt. tag et fællesfoto ved afgang.*
- Status på trænerpåsætning
Meget langt, er kun mindre huller i kabalen. Begynder at melde det ud meget snart.
- Status på træner kursus: *Stramme op på tilmeldinger.*
- Status på samarbejde med Oure
Overvejelser omkring samarbejdet / strukturen på U15. Skal vi have fælles hold eller ej?
- Børneafslutning d. 14/5
Trine og Jens afvikler dagen, Faaborg med i planlægningen.
- Koordinatorer 2 stk. (navne meldes ud senere), som trænere kan bruge til sparring m.m.
- Klubdag 16. august.
*Trine står for arr. i hallen. Søren og Anne-Mette for arr. i Loungen med "boder", hvor de enkelte udvalg præsenteres. Spisning med i prisen, eksempelvis grillpølser el. lign.
Oplagt at Sporten har klubdag her (Malene kontakter Jens)
Energifyn, OK, GOG's Venner kan få mulighed for stande.*

Gudme HK elite udvalg

- Status på det sportslige og kommercielle
*Bliver i 1. division efter en flot slutspurt.
Der er allerede snakke med trænere omkring det sportslige setup.
Indledende snakke om en 3-årig strategiplan. Der skal kigges ind i det kommercielle setup snarest.
Kan der skabes et større team/netværk af frivillige a la de blå mænd, som deltager i driften?*

SoMe udvalg

- Status
- Ny PC ønskes til udvalget
Koordinerer med Søren og Sandra, som evt. også har brug for nyt IT udstyr. Kenneth indhenter samlet tilbud og sender til Anne-Mette, som hjælper med ansøgning til fonde.

Baludvalg

- Børneafslutning:
Faaborg får antal på pokaler.
- Status på Aktivfest
Malene får antal på pokaler



- De 4 priser – kandidater forslag
 - Årets GOG'er: xxx
 - Årets Ungdomsspiller: xxx
 - Årets seniorspiller: xxx
 - Syberg prisen: xxx

Stævneudvalg

- GOG CUP – Status
 - Indbydelser er på vej til både U17/19 og U13/15.*
 - U13/15 trænere / årgangsansvarlige skal invitere hold. Faaborg kontakter de årgangsansvarlige.*
- U11/13/15 håndboldskoler
 - En del tilmeldte trænere/hjælpere til U13/15. Næsten i mål med den del.*
 - Overvejelser om prisen – skulle den sættes op? Bliver på samme niveau.*

PKT. 4 gennemgang af aktionslisten

Aktionsliste GOG håndbold 2023_24.xlsx

PKT. 5 gennemgang af årshjul

Årshjul samlet.xlsx

PKT. 5 Eventuelt

Bestyrelses sommerafslutning: Onsdag d. 18. juni kl. ? hos Jens

Næste møde:

Tirsdag d. 6. maj kl. 18.00.